
 

Protokół 54/2014  

z posiedzenia Komisji Rolnictwa Ochrony Środowiska i Planu Miejscowego Rady 

Miejskiej w Strykowie odbytego w dniu 7 sierpnia 2014 roku 

 

 

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji oraz osoby zaproszone wg załączonej listy 

obecności.  

Powitał zebranych i posiedzenie prowadził Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Ochrony 

Środowiska i Planu Miejscowego Rady Miejskiej w Strykowie Pan Czesław Polit.  

 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Ustalenie wniosków do projektu budżetu Gminy Stryków na rok 2015.  

2. Sprawy różne.  

Porządek posiedzenia został przyjęty jednogłośnie: 6 głosów za, 0 głosów przeciw, 0 głosów 

wstrzymujących się, nieobecny radny Marek Gierat 

 

 

Ad. 1.  

 

Komisja wnioskuje o zabezpieczenie środków finansowych w budżecie Gminy Stryków na 

rok 2015 z przeznaczeniem na: 

 opracowanie zmian w planie zagospodarowania przestrzennego Gminy Stryków, 

 budowę kanalizacji sanitarnej na terenie Gminy Stryków, 

 czyszczenie i renowacje rowów melioracyjnych na poziomie roku 2014 

(dofinansowanie dla GSW w Strykowie), 

 drogę dojazdową do gruntów rolnych, 

 wspólne zadanie z OHP w Dobieszkowie dot. rozbudowy oczyszczalni ścieków i 

kanalizacji w Dobieszkowie, 

 renowację zbiorników wodnych na terenach wiejskich, 

 kontynuowanie wymiany azbestowej sieci wodociągowej na terenie Gminy Stryków. 

głosowanie: 6 głosów za, 0 głosów przeciw, 0 głosów wstrzymujących się  

 

Komisja wnioskowała o rozeznanie możliwości dofinansowania i o rozpoczęcie 

procedury związanej z przystąpieniem do programu wymiany pokryć azbestowych.  

głosowanie: 6 głosów za, 0 głosów przeciw, 0 głosów wstrzymujących się  

Radny Łukasz Orłowski pytał o turbinę nad zalewem w Strykowie oraz czy jest możliwość 

przystąpienia do programu związanego z elektrowniami wiatrowymi. 

Burmistrz Andrzej Jankowski odpowiedział, że jeśli chodzi o turbinę to trwają prace, ale 

opłacalność uruchomienia tej turbiny zależy od stopnia dofinansowania ze źródeł 

zewnętrznych. Jeżeli otrzymamy dofinansowanie z WZFOŚiGW to działanie turbiny będzie 

zasadne, jeżeli nie otrzymamy dofinansowania to nie będzie opłacalne. Jeśli chodzi o drugie 

pytanie to Gmina Stryków przystąpiła do  dwóch programów: termomodernizacja obiektów 

publicznych i zagospodarowanie zieleni miejskiej wraz z budową zalewu.  

 

 



Ad. 2.  

Radny Witold Śliwkiewicz wnioskował o wyczyszczenie rowu przydrożnego przy ul. 

Wolskiej w Bratoszewicach (posesja p. Dziedzic).  

Przewodniczący Komisji zgłosił następujący wniosek: Przygotować i przedstawić 

informacje o toczących się sprawach sądowych przeciwko Gminie Stryków.  

Głosowanie: 6 głosów za, 0 głosów przeciw, 0 głosów wstrzymujących się  

 

Na tym protokół zakończono. 

 Protokołowała E. Tomczak.  

 

 

                           

                               Przewodniczący  

  Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska 

   i Planu Miejscowego Rady Miejskiej w Strykowie Rady  

 

                                                                              Czesław Polit 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


